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SE-BRM.0012.4.1.2024                                                     

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI EDUKACJI, KULTURY i POLITYKI SPOŁECZNEJ RMiG KÓRNIK 

z dnia 23 stycznia 2024 roku 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej Rady Miasta i Gminy 

Kórnik odbyło się 23 stycznia 2024 roku, w godzinach 12.03 – 12.50 w sali posiedzeń 

Rady Miasta i Gminy Kórnik w ratuszu bnińskim. W spotkaniu uczestniczyło 6 

członków Komisji. 

Obecni: 

1. Beata Bruczyńska 

2. Dominika Buczkowska 

3. Iwona Cupryjak 

4. Krystyna Janicka 

5. Jarosław Janowski 

6. Łukasz Kwas 

7. Adam Lewandowski 

8. Magdalena Pawlaczyk 

9. Agnieszka Wiśniewska 

W spotkaniu uczestniczyli także: wiceburmistrz Sebastian Wlazły, kierownik Wydziału 

Oświaty i Polityki Społecznej Aneta Weber, radca prawny Urzędu MiG Przemysław 

Barczyński, koordynator ds. Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik Joanna 

Grzegorowska. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Zastępca przewodniczącej Komisji Krystyna Janicka otworzyła posiedzenie i powitała 

zebranych. Komisja miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Przypomniała, że obradujących obowiązują zapisy Klauzuli informacyjnej w związku 

z rejestracją nagrań komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik (dokument załączony do 

protokołu).  
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Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik 

oraz nadania jej statutu. 

4. Przyjęcie planu pracy komisji na 2024 rok. 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Adam 

Lewandowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Kwas 

NIEOBECNI (3) 

Beata Bruczyńska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka Wiśniewska 

Radny Łukasz Kwas nie głosował przez system eSesja. Głosował przez podniesienie 

ręki oraz wyrażenie „jestem za”. 

W związku z powyższym ostateczny wynik głosowania: 6 głosów za. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 19.12.2023r.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Adam 
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Lewandowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Kwas 

NIEOBECNI (3) 

Beata Bruczyńska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka Wiśniewska 

Radny Łukasz Kwas nie głosował przez system eSesja. Głosował przez podniesienie 

ręki oraz wyrażenie „jestem za”. 

W związku z powyższym ostateczny wynik głosowania: 6 głosów za. 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik 

oraz nadania jej statutu. 

Radca prawny Przemysław Barczyński przedstawił projekt uchwały stanowiący 

załącznik do protokołu. Poinformował, że na podstawie art. 5c ust. 5a ustawy o 

samorządzie gminnym w uchwale nr LX/914/2023 Rady MiG Kórnik z dnia 

25.10.2023r. zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Seniorów MiG Kórnik 

oraz nadania jej statutu określono w rozdziale 6 w § 16 Statutu zasady zwrotu 

kosztów, członkom Rady Seniorów biorącym udział w posiedzeniach Rady Seniorów 

lub w zorganizowanym wydarzeniu, na którym reprezentują oni Radę Seniorów, w 

tym określono ich maksymalną wysokość podlegającą zwrotowi. Jednocześnie 

wprowadzono w rozdziale 6 Statutu w § 16 ust. 3 subdelegację upoważniającą 

Burmistrza do określenia wzoru wniosku o zwrot kosztów przejazdu w drodze 

zarządzenia. Jednakże na etapie przygotowywania projektu zarządzenia Burmistrza 

przez Biuro Rady Miasta i Gminy Kórnik we współpracy z Wydziałem Gospodarki 

Finansowej oraz w uzgodnieniu z radcą prawnym okazało się, że zapisy dotyczące 

zwrotu kosztów są nieprecyzyjne i mogą powodować niepotrzebne nieporozumienia 

w ich praktycznym stosowaniu. Wątpliwości wzbudziło także, czy Rada mogła 

dokonać subdelegacji upoważniającej Burmistrza do określenia wzoru wniosku o 

zwrot kosztów przejazdu w drodze zarządzenia. W zawiązku z powyższym 

zasadnym stało się dokonanie kolejnej zmiany Statutu, w zakresie dotyczącym 

zapisów rozdziału 6 Statutu w § 16 w którym zostały określone zasady zwrotu 

kosztów. Następnie radca prawny i koordynator ds. Rady Seniorów przedstawili 

załącznik nr 7 do Statutu stanowiący wzór wniosku o zwrot kosztów. Wskazali, że 

zwrot kosztów nastąpi na zasadach określonych w rozporządzeniu Ministra Spraw 
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Wewnętrznych i Administracji z dnia 31.07.2000r. w sprawie sposobu ustalania 

należności z tytułu kosztów podróży służbowych radnych gminy, z zastrzeżeniem § 

16 ust. 5 niniejszego projektu statutu.  

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii.  

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik 

oraz nadania jej statutu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Adam 

Lewandowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Kwas 

NIEOBECNI (3) 

Beata Bruczyńska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka Wiśniewska 

Radny Łukasz Kwas nie głosował przez system eSesja. Głosował przez podniesienie 

ręki oraz wyrażenie „jestem za”. 

W związku z powyższym ostateczny wynik głosowania: 6 głosów za. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

4. Przyjęcie planu pracy komisji na 2024 rok. 

Zapoznano się z propozycją planu pracy Komisji na rok 2024r. stanowiącą załącznik 

do protokołu. Nie wniesiono uwag.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planu pracy komisji na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Adam 

Lewandowski 

BRAK GŁOSU (1) 
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Łukasz Kwas 

NIEOBECNI (3) 

Beata Bruczyńska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka Wiśniewska 

Radny Łukasz Kwas nie głosował przez system eSesja. Głosował przez podniesienie 

ręki oraz wyrażenie „jestem za”. 

W związku z powyższym ostateczny wynik głosowania: 6 głosów za. 

Przyjęty plan pracy Komisji stanowi załącznik do protokołu.  

 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformowała, że w miesiącu lutym przedstawiony 

zostanie radnym harmonogram czynności w postępowaniu rekrutacyjnym oraz 

postępowaniu uzupełniającym na rok szkolny 2024/2025 do publicznych przedszkoli i 

oddziałów przedszkolnych oraz szkół podstawowych.  

Radny Jarosław Janowski poruszył temat powiększenia przedszkola „Śpiewający 

Włóczykije” w Borówcu. Wiceburmistrz poinformował, że informacji w tym temacie 

udzieli na Komisji IRiPP. 

Radny Adam Lewandowski poruszył temat planowanych przez rząd podwyżek dla 

nauczycieli. Kierownik Aneta Weber zauważyła, że nauczyciele przedszkolni nie są 

subwencjonowani. 

Zastępca przewodniczącej Krystyna Janicka zaproponowała zebranym, by na kolejne 

posiedzenie Komisji zaprosić osobę, która złożyła petycję w przedmiocie tablicy 

pamiątkowej związanej z uhonorowaniem mieszkańców gminy Kórnik 

przelewających krew na frontach zachodnich II wojny światowej, walczących pod 

Tobrukiem i Monte Casino, w celu ustalenia czy na tablicy mają zostać umieszczone 

nazwiska bohaterów. Wyjaśniła, że wymienienie nazwisk wymaga ich weryfikacji 

przez IPN, co znacznie wydłuża realizację przedsięwzięcia. Temat dotyczy uchwały 

nr XLIII/628/2022 Rady Miasta i Gminy Kórnik w sprawie rozpatrzenia petycji w 

przedmiocie tablicy pamiątkowej z dnia 27.04.2022r. 

 

Głosowano w sprawie: 

zaproszenia na kolejne posiedzenie Komisji pana składającego petycję w 

przedmiocie tablicy pamiątkowej związanej z uhonorowaniem mieszkańców gminy 

Kórnik przelewających krew na frontach zachodnich II wojny światowej, walczących 

pod Tobrukiem i Monte Casino, wiceburmistrza Bronisława Dominiaka i redaktora 
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Łukasza Grzegorowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Adam 

Lewandowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Kwas 

NIEOBECNI (3) 

Beata Bruczyńska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka Wiśniewska 

Radny Łukasz Kwas nie głosował przez system eSesja. Głosował przez podniesienie 

ręki oraz wyrażenie „jestem za”. 

W związku z powyższym ostateczny wynik głosowania: 6 głosów za. 

 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Zastępca przewodniczącej Krystyna Janicka zakończyła posiedzenie Komisji 

Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej. 

 

 

 

Zastępca przewodniczącej Komisji 

 

 /-/ Krystyna Janicka 

 

 

 

Protokołowała Joanna Grzegorowska  

 


